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Campdevànol salva la jornada completa d’una 
educadora de la llar d’infants però n’acomiada una 
altra 
24-08-2015 | 10:22

Isaac Muntadas Un representant de l’AMPA i la direcció del centre s’incorporaran a la taula de 
treball.

La taula de treball creada per trobar una solució immediata a la problemàtica que viu la llar d’infants de Campdevànol ja 
dóna els seus fruits. En la primera sessió programada, en què hi van assistir tots els grups municipals excepte ERC, que 
se’n va excusar, van acordar en primera instància mantenir el lloc de treball a jornada completa a cinc educadores. Per 
tant, al final només s’acomiadarà una treballadora i l’altre lloc de treball que s’havia proposat reduir a la meitat es 
mantindrà amb la jornada sencera. Una altra de les decisions que es van prendre en l’estrena d’aquesta taula de treball, 
creada a petició del grup municipal de MES, va ser acceptar i subscriure la proposta d’ordenança sotmesa a votació en 
el ple celebrat el passat 17 de juliol. Una ordenança que, entre altres coses, regula les taxes per al proper curs, que 
continuaran sent les més barates de la comarca –130 euros mensuals o 90 per als que utilitzin el servei de menjador–, 
l’ampliació del servei lúdic per Nadal i Setmana Santa o la del servei de “bon dia” per començar a 3/4 de 8 del matí en 
comptes de les 8. Tot i així, la taula de treball també va decidir per consens analitzar i valorar els efectes de l’aplicació de 
l’ordenança fiscal en la propera sessió prevista per al mes d’octubre. Els grups municipals de MES, la CUP i CiU també 
van pactar no presentar al·legacions al text i introduir les possibles modificacions de forma consensuada en la següent 
sessió programada.  
 
L’altre acord a què han arribat aquests tres grups municipals ha estat la decisió de convidar un representant de l’AMPA i 
la direcció del centre a integrar-se a la taula de treball per tal de fer-la més plural. A més, per fer un seguiment acurat i 
transparent de les decisions que s’hi prenen, s’ha establert un calendari de reunions per fer una valoració contínua del 
servei educatiu que es dóna als alumnes i la planificació més adient de cara al curs vinent. De moment, l’única incògnita 
és saber si finalment una cooperativa es farà càrrec de la llar d’infants. 
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